
Reservation mot Tekniska Nämndens beslut 13/4 angående dagordningspunkt 8 om detaljplan för 
Arkivet 1 och 4

Behovet av nya studentbostäder i Lunds kommun är stort. Det finns också ett behov av nya lokaler 
för att Estetprogrammet på Spyken ska kunna ha lämpliga lokaler för såväl drama- som 
musikvarianterna. Båda dessa behov hade kunnat tillgodoses samtidigt som förändringarna av 
Landsarkivets f d lokal genomförs pietetsfullt om Byggnadsnämnden hade behandlat planerna för 
Arkivet 1 och 4 samtidigt med planen för Stenkrossen. Ska kommunens beslut vinna respekt hos 
invånarna måste det göras en underbyggd avvägning mellan studenternas bostadsbehov, 
gymnasieelevernas lokalbehov och antikvariska synpunkter. Denna avvägning är enklare att göra 
om inte varje plan behandlas för sig. En långsiktigt hållbar bostads- och lokalförsörjning kräver 
planering där olika planer ingår i ett större sammanhang.

Lund den 19/4 2011

Karin Svensson Smith (mp) 2:e vice ordförande i tekniska nämnden


